
Title (en)
MOULDED PUMP FOR DISPENSING A FLUID PRODUCT

Title (de)
GEGOSSENE PUMPE FÜR DIE VERTEILUNG EINES FLUIDPRODUKTS

Title (fr)
POMPE MOULÉE POUR LA DISTRIBUTION D'UN PRODUIT FLUIDIQUE

Publication
EP 3417948 A1 20181226 (FR)

Application
EP 18175550 A 20180601

Priority
FR 1755731 A 20170622

Abstract (en)
[origin: US2018369843A1] A pump for dispensing a fluid product, able to be mounted on a container of the flexible tube or rigid flask type, includes
a variable-volume metering chamber at least partly defined by a membrane deformable between an initial state in which the volume of the metering
chamber is maximum and a deformed state in which the volume of the metering chamber is minimum. The pump also includes a valve for admitting
the fluid product to the metering chamber. The pump further includes a valve for discharging the fluid product from the metering chamber. Finally, the
pump includes means for opening and closing the admission and discharge valves. Notably, the pump consists of a single molded piece.

Abstract (fr)
Pompe de distribution d'un produit fluidique apte à être montée sur un contenant du type tube flexible ou flacon rigide, comportant - une chambre
de dosage 21 à volume variable définie au moins en partie par une membrane 4 déformable entre un état initial dans lequel le volume de la
chambre de dosage 21 est maximal et un état déformé dans lequel le volume de la chambre de dosage 21 est minimal ; - un clapet d'admission du
produit fluidique vers la chambre de dosage 21 ; - un clapet d'échappement du produit fluidique depuis la chambre de dosage 21 ; - des moyens
d'ouverture et de fermeture des clapets d'admission et d'échappement. Cette pompe se caractérise en ce qu'elle consiste en une unique pièce
moulée.
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